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Referat af bestyrelsesmøde hos HF torsdag, den 18. oktober 2001 kl. 19.00. 
 

 

 

1)    Økonomi - hvor står vi 

med kontingenter og økonomi? 
 

1. Johnny laver oversigt over kontingentindbetalinger ; listerne udde-
les til trænere, som følger op. 

2. Klubbens regnskab ser fornuftigt ud. 

3. Klubben har modtaget en regning på 13.000,-  som rejseudligning 

for 1. DS-holdet sidste sæson. Hvis udligningsopgørelsen bliver lige 
så stor de kommende sæsoner æder vi vores buffer op. 

4. Johnny kontakter DVBF m.h.p. at få dem til at udfærdige en forelø-
big udligningsordning inden turneringen, så klubberne kan budget-
tere fornuftigt. 

5. Anne T. bedes komme med en ønskeseddel på beløb til klubfest. 
6. Telefonpenge – var det 100,- om året pr. medlem af bestyrelsen? 

7. Johnny har sørget for nye kuverter.  

2)    Træning og træningstider 

- hvad gør vi med torsdagen? 

 

1. Vi benytter ikke torsdagen andet end til LUI Cup kampe.  

2. Karsten A. og Finn tager ønsket om evt. torsdagstræning op på 
tirsdag. 

3. Vi bliver nødt til at afmelde torsdagen, hvis træningsdagen ikke be-

nyttes. 
4. Tirsdagstræningen fungerer tilsyneladende fint i mix, men det er et 

problem, at 2. DS-hold først begynder træningen kl. 19.30 og slut-

ter ved 21-tiden. Holdet skulle MEGET gerne flytte til kl. 19.00 – 
20.30 på bane 1; 1. DS skulle derefter kunne begynde kl. 20.30 på 

bane 1. Mix på bane 2 og 3 fra 19-21. HF anmoder atter ANNE om 
at flytte træningen. 

3)    Bankovagter - hvor står vi 

- skal vi "melde" os ud? 
 

1. Det ser ud til at fungere rimeligt. Der mangler dog enkelte fra mix 

til 4 bankovagter (8 personer) . Det er bestyrelsens opfattelse at 
bestyrelsesmedlemmer, trænere og holdledere som udgangspunkt 

IKKE er bankovagter. 
2. De to damehold tager hver én vagt. 

3. Er der nogen der er klar over hvordan vi har fordelt vagter mellem 

holdene? Vi har mandagene den 11/3; 18/3; 25/3; 8/4; 15/4 og 
22/4. 

4. Klubben plejer at modtage kr. 5000,- fra LUI´s Venner. 

4)    Hvor står vi - hvordan 
med fremtiden? 

 

Medlemstallet har det godt. 
Dameholdene kunne trænge til tilgang. 

Mixafdelingen ekspanderer fortsat, men vi er ved at være mættet grundet 
manglende trænere og dårlig udnyttelse af træningstiden. 

5)    Boldsponsorer og LUI 

spalte 
 

Aage har skaffet de sædvanlige sponsorer 

Finn sørger for LUI-spalten 
Johnny følger op på det økonomiske i forhold til sponsorerne. 

6)    LUI cup og LUI cuphold - 

hvordan? 
 

Holdene er lavet og de ser meget fornuftige ud. 

Vi bytter om på holdplaceringerne i LUI cup turneringen. 
Der mangler vist ét deltagerhold i forhold til sidste år. 

7)    Eventuelt. Der bevilgedes flere klubtrøjer. 
Alle der har betalt kontingent modtager en bluse fra klubben – Karsten sør-
ger for dette. 
Der bestilles en række volleyregler hjem (HF) 

 

 

Mange hilsner 
Henrik 


